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TAKA JEDNA SIEĆ!
Nie zamierzamy wyręczać władz Kozienic z odpowiedzi na pytania zawarte w Pro-

teście, chcemy jednakowoż przypomnieć, w telegraficznym wręcz skrócie, histo-
rie tego terenu, ale i nie tylko tego.

PIĄTEK, 5 LISTOPADA, GODZ. 18:00

Jeszcze nie tak dawno  przy uli-
cy Wiślanej a konkretnie Jeziornej 
funkcjonował kawał zielonego, 
trawiastego terenu. Było tam kilka 
boisk w tym jedno, które podczas 
remontu stadionu przy Sporto-
wej  pełniło funkcję boiska dla 3 
ligowego MG MZKS. Rozgrywano 
tam mecze, sparingi, trenowała 
młodzież. Doprowadzono prąd, 
na potrzeby podlewania zrobio-
no studnię głębinową. Wszystko 
głownie dzięki zapaleńcom, pa-
sjonatom sportu. Niektórych już 
nie ma. Nie ma tez boisk! Nie ma 
bo ówczesna władza nie chciała 
skorzystać z prawa pierwokupu. 
Niepotrzebne były jej tereny zielo-
ne. które pomieściły 3 boiska  ale 
teraz rozdzierają szaty na  działką  
o powierzchni nieco większej jak 
połowa jednego?!

Wycięto masę drzew przy ulicy 
Głowaczowskiej, to też ok. bo cel 
słuszny. SOSW w Opactwie ma 
skandaliczne warunki to fakt nie-
zaprzeczalny, tylko czy naprawdę 
nie było innych alternatyw?

Wróćmy do terenu przy Legio-
nów / Warszawskiej. Kilka lat temu 
panowie Śmietanka i nieżyjący 
już Pierzchała umówili się, że ten 
drugi skupi działki od ulicy War-
szawskiej a następnie w drodze 
zamiany otrzyma teren bliżej ba-
senu. Bliżej ulicy miał powstać ciąg 
pieszy ( nie żadne Nowe Centrum 
Kozienic- nie ma takiego projek-
tu!) a pan Pierzchała miał wybu-
dować przy nowej ulicy i parkingu 
od ulicy Legionów budynek z han-
dlem i usługami na dole a wyżej 
hotel lub blok wielorodzinny. I taki 

plan zagospodarowania uchwaliła  
w stosownym trybie Rada Miej-
ska. Niestety inwestorowi się nag-
le  zmarło  i projekt ciągu pieszego 
nabrał realnych kształtów jeszcze 
zanim Gmina Kozienice zakupiła te 
tereny od spadkobierczyń. Projekt 
powstał na początku roku 2017, 
podczas gdy zakup działek nastąpił 
w grudniu tegoż roku. Przewidy-
wał m.in. wycinkę 140 drzew i kra-
jobraz taki jak w okolicach pomni-
ka, który też tam powstał bo tak 
chciał ówczesny burmistrz i wyciął 
dorodne sosny.

Ale… ich nie sprzedał! Kozłowski 
wytnie ok. 60 sztuk ale sprzeda. 
I teraz zagadka, czy lepiej mieć 
zielony teren rekreacyjny jak w 
aktualnym projekcie i dodatko-
wo gwarancję dla potencjalne-
go inwestora w postaci włas-
ności gruntu czy betonową, za  
to własną,  plażę?

PS. Mamienie opinii publicznej 
o wielomilionowych kwotach, 
które  jakoby burmistrz Śmietan-
ka miał pozyskać na swój pro-
jekt to jedno wielkie kłamstwo. 
Wniosek złożony do Marszałka 
opiewał na ponad 9 milionów 
złotych, z czego dofinansowanie 
miało wynieść ok. 5 milionów. 
Niestety wniosek zajął 5 miejsce, 
17 dostało dofinansowanie – to 
dlaczego my nie? Ano dlatego, że 
na 44 wnioski  ten z gminy Kozie-
nice zajął, owszem piąte miejsce 
ale… od końca, czyli 39. Dlatego 
w planie budżetu na rok 2019 
burmistrz Śmietanka zaplanował 
już 12 milionów na ten projekt, 
tyle tylko, że w całości ze środ-
ków gminnych. Głównym ele-
mentem tego projektu miała być 
słynna już ławka. To m.in. z tego 
powodu zostałem pozwany przed 
sąd przez Tomasza Śmietankę 
zarówno w imieniu Gminy jak i 

jego własnym. Nowy burmistrz 
nie zamierzał prowadzić sprawy 
przeciwko gazecie i mnie, więc 
kiedy cofnął pełnomocnictwa dla 
kancelarii adwokackiej (a tym sa-
mym jej finansowanie w tej spra-
wie) już po kilku dniach Tomasz 
Śmietanka również wycofał swój  
prywatny pozew.

Po co to wszystko napisałem, 
ano po to by przypomnieć nie-
którym jak prywatnie, w kulua-
rach zgadzali się ze mną po czym 
głosowali jak car przykazał. Teraz 
odwaga staniała? Czy po prostu 
daliście się wmanewrować?

PS.2 Na dzisiejszej sesji Rady 
Miejskiej będzie głosowana 
uchwała w sprawie sprzedaży 
tej oprotestowanej działki. Mam 
nadzieję, że Piotr Kozłowski po-
każe, wytłumaczy cały kontekst 
tej sprawy. Tego oczekuję ja  
i na pewno wielu mieszkańców  
Gminy Kozienice.

PS.3 W punkcie bodajże 6 an-
kiety ( podobno 3 tysiące osób ja 
wypełniło)na pytanie co jeszcze 
mieszkańcy chcieliby mieć, jaka 
była najczęściej powtarzająca się 
odpowiedź? Panie Tomaszu pan 
podpowie… (taka jedna sieć).

Czy w MolendaCh stanie Maszt telefonii?

czytaj na str. 3   

PRotest MieszKaŃCÓw
W niedzielę, 20 lutego, odbył się na miejscu, 

którego przyszłość obecnie się waży, zorganizo-
wany oddolnie protest tych mieszkańców Ko-
zienic, którzy z koncepcją wycinki części drzew, 
perspektywą sprzedaży działki i najnowszymi 
planami jej zagospodarowania się nie zgadzają. 
Kilkadziesiąt osób zgromadziło się, by wyrazić 
swoje obawy, wątpliwości i sprzeciw. Zbierano 
podpisy pod petycją (dostępna online na plat-
formie petycjeonline.com) zatytułowaną  STOP 
WYPRZEDAŻY TERENÓW ZIELONYCH W KOZIE-
NICACH, której treść wyjaśnia ich stanowisko:

My mieszkańcy Ziemi Kozienickiej sprzeciwia-
my się sprzedaży działek przy ulicy Warszaw-
skiej, położonych między ulicami Legionów i 
Sportową o ogólnej powierzchni 4240m2.

Teren ten jako jeden z niewielu już obszarów 
zielonych na terenie naszego miasta powinien 

być zagospodarowany dla celów rekreacyjno-
-wypoczynkowych i służyć wszystkim miesz-
kańcom i turystom odwiedzającym Kozienice.

Sprzedaż tego obszaru osobie prywat-
nej spowoduje, że nowy właściciel zago-
spodaruje ten teren dla celów biznesowych 
(usługowych lub budowlanych), czego efek-
tem będzie zniszczenie terenów zielonych  
w centrum naszego miasta.

Podczas protestu głos zabierali m.in. prezes 
Towarzystwo Miłośników Ziemi Kozienickiej 
Lech Wiśniewski, organizatorka wydarzenia 
Joanna Czechyra oraz radny sejmiku woje-
wództwa mazowieckiego Tomasz Śmietanka. 
Mieszkańcy apelowali do radnych, którzy nad 
uchwałą w sprawie sprzedaży terenu będą dziś 
głosować, by uwzględnili ich punkt widzenia 
oraz wielokrotnie powtarzali pytanie o cel i sens 
sprzedaży działki, na które bez wątpienia mają 
prawo uzyskać wyczerpującą odpowiedź.

Aktualna koncepcja.n 

Projekt z roku 2017.n 
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Ukazujemy się na terenie subregionu radomskiego w 243 punktach dystrybucji

Kolejne 
wydanie

10
marca                   

NIERUCHOMOŚCI

•  OGŁOSZENIA  •  OGŁOSZENIA  •  OGŁOSZENIA •   OGŁOSZENIA •   OGŁOSZENIA •
UwaGa! infoRMUJeMy, Że w wyPadKU PRzesŁania oGŁoszenia na nasz adRes 

Mailowy ogloszenia@tygodnikoko.pl    PieRwsza edyCJa BĘdzie BezPŁatna

MOTORYZACJA

RÓŻNE

• SPRZEDAM opony zimowe 
Uniroyal 175x65x14 przebieg 
około 3 tys, km. Stan bardzo 
dobry. Cen a400 zł do uzgod-
nienia. Felgi 14 do Renault Me-
gane stalowe 4 szt, szt. 25 zł.  
Tel. 662-134-575 
lub 606-706-318
• SPRZEDAM komplet opon let-
nich KLEBER 195/55/R15 i jed-
ną  oponę  MICHELIN  195/55/
R15.  Cena  do  uzgodnienia.   
Tel. 604 420 756
• Sprzedam samochód oso-
bowy Fiat Seicento, silnik 1.1 
rok produkcji 2002, stan do-
bry. Cena 23000 zł. Kozienice,  
Tel. 603 724 562
• Sprzedam ciągnik Ursus C-330 
używany. Wiadomość - Brzeźnica 
29 k/Kozienic.
• Sprzedam samochód osobowy 
CHEVROLET  AVEO silnik 1,2, rok 
produkcji 2004, stan dobry, cena 
2400. 
Tel. 694-193-904 (Kozienice)
• KUPIĘ STARE MOTOCYKLE A 
TAKŻE CZĘŚCI I POZOSTAŁOŚCI 
PO NICH. TEL. 795-529-520
• Kupię stare motocykle, moto-
rowery, części. Tel. 663-999-631
• Kupię STARE MOTOCYKLE I SA-
MOCHODY wsk, mz, simson, mo-
torynka itp FIAT, POLONEZ. Ciąg-
niki rolnicze. Tel. 721 029 688
• Sprzedam rozrusznik oraz si-
łownik tylny do koparki CASE, 
cena 2000 zł. Tel. 784-783-757

• Sprzedam przewód siłowy 4x4, 
30 mb. Tel. 505-814-795
• Sprzedam króliki. 
Tel. 505-814-795
Mam do sprzedania śrutownik do 
zboża i parnik elektryczny 100l. 
Tel. 600 925 215
• Korepetycje z matematyki (szko-
ła podstawowa i średnia) - dojeż-
dżam na terenie Kozienic, Rado-
mia, Pionek. Tel. 798-851-194
• Sprzedam wersalkę, stan 
b.dobry (cena 120 zł), drzwi 
drewniane, stan dobry (200 zł), 
beczkę dębową 130 l. (200 zł) -  
Tel. 501-566-168
• Sprzedam 2 niwelatory geode-
zyjne Ni020 i Ni025 firmy Zeiss 
Jena. Łaty gratis. Tel. 604-420-756
• Sprzedam antyki. 
Tel. 668-803- 997
• Sprzedam 2 sedesy poznańskie, 
150 zł szt. Tel. 668-803- 997
• Sprzedam kompletną szafkę 
łazienkową z umywalką, 160 zł.  
Tel. 668-803- 997
• Sprzedam klimę stojącą.  
Tel. 668-803- 997

• Sprzedam działkę - Janików 
Sprzedam działkę rolną nr 
109,227  o pow. 0.3029 ha cena 
13.000zł, Holendry Kozienickie 
nr 541/1 o pow. 0,5754 ha - 
cena 35.000, rolną 106 270 425 
pow 3.0102 ha cena 146.000.  
Tel. 795 169 522
• Sprzedam działkę - Jani-
ków 1200m2, wszystkie me-
dia - cena do uzgodnienia.  
Kontakt: 504-567-332
• Sprzedam działkę budowlano-
-rolną z domem i sadem, pow. 
4800m2, gmina Przysucha. Wię-
cej informacji udzielę telefonicz-
nie. Tel. 798-851-194

PRACOWNICY 
Z UKRAINY

Agencja pracy dostarczy pra-
cowników produkcyjnych 

liniowych/magazynowych 
do pracy przy uprawach  

owoców, warzyw oraz do 
prostych procesów produk-

cyjnych z Ukrainy, Mołdawii.  

indywidualne warunki 
współpracy 

tel: 502-741-971

KASY FISKALNE ON-LINE
I TERMINALE PŁATNICZE

1470 brutto LAN
1639 brutto  WI-FI
1720 brutto  GSM
Spółdzielnia Socjalna 

"PRZYSTANEK KOZIENICE"
Tel. 503 057 533

Punkt serwisowania kas mieści się 
przy ul. Konstytucji 3 Maja 3

(budynek Spółdzielni Mieszkaniowej)

• Kupię działkę rolno-budowlaną 
lub gospodarstwo w Kozienicach 
lub okolicy, mój  tel. 690-509-802
• Sprzedam działkę budowlaną w 
Bogucinie. Tel. 668-803-997
• Kupię działkę rolno-budowlaną 
lub gospodarstwo w Kozienicach 
lub okolicy. Tel. 690-509-802
• Kupię działkę budowlaną w 
miejscowości Majdany lub okoli-
ce. Tel. 739-075-275
• Sprzedam lub zamienię na 
mieszkanie dwupokojowe w 
bloku działkę rekreacyjno-bu-
dowlaną o pow. 2,6 ha. Działka 
zabudowana, w pełni uzbrojona 
w media, położona 10 km od Ko-
zienic. Tel. 500 787 904
• Sprzedam działkę budowlaną 
w Chinowie, 2000m². Cena do 
uzgodnienia. Tel. 728-789-998
• Sprzedam hektar ziemi w 
Brzózie klasa 3 cena 40.000.  
Tel. 604-181-478
• Sprzedam działki budowlane w 
Janikowie 1200m². Tel. 604-181-
478 lub 503-124-381

Sprzedam radiotelefony Mo-
torola z zasilaczami, zasięg do 
1000 m, cena 100 zł za kom-
plet. Tel. 604-420-756

RzUt oKa na wiosnĘ
Wiosna tuż za progiem zatem… zachęcamy do tropienia jej 

przejawów! Tygodnik OKO i Spółdzielnia Socjalna “Przystanek 
Kozienice” zapraszają do udziału w konkursie fotograficznym, 

gdzie zadanie jest proste: wystarczy wykonać i przesłać na 
adres redakcji JEDNO zdjęcie, które wg. Państwa najlepiej 

ilustruje zbliżającą się wiosnę.

spośród nadesłanych prac jury wybierze te, które zo-
staną nagrodzone bonami do wykorzystania w kawiarni 

Kulturalna lub na Przystanku Pizza. Przewidujemy:

I nagrodę, bon o wartości 100 zł (jedna nagroda), II nagro-
dę - bon 60 zł (dwie nagrody) oraz III nagrodę, bon 30 zł (trzy 

nagrody). Jury zastrzega sobie prawo do dokonania  
innego podziału nagród.
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doBReM teJ wsi Jest Cisza
W 23. zeszłorocznym numerze Tygodnika OKO pisaliśmy o Molendach (gm. Garbatka-Letnisko), gdzie projekt zmiany funkcjonującego 

tam lądowiska na lotnisko  wzbudził zaniepokojenie znacznej części mieszkańców. W tygodniu poprzedzającym wydanie tego numeru 
otrzymaliśmy z Molend kolejny sygnał o budzącej sprzeciw mieszkańców inwestycji - tym razem chodzi o budowę stacji bazowej 

telefonii komórkowej, 65-metrowy maszt mający stanąć na działce należącej do jednego z mieszkańców. Gdy przyjechaliśmy na miejsce, by 
porozmawiać z mieszkańcami, okazało się, że sprawę z grudnia potraktowaliśmy najprawdopodobniej zbyt powierzchownie, a w dodatku - ku 
naszemu zdziwieniu - jest bardzo możliwe, że obie sytuacje mogą być ze sobą powiązane.

Od widocznego na zdjęciu 
placu zabaw droga zajmuje nam 
raptem kilka minut, a idziemy 
niespiesznym tempem, rozma-
wiając i zatrzymując się kilkakrot-
nie. 300 metrów, może 350 - ile 
dokładnie, można potem spraw-
dzić w geoportalu, ale jest to na-
prawdę krótki spacer. Tyle dzieli 
miejsce, gdzie niebawem ma sta-
nąć 65-metrowa konstrukcja, od 
przystanku, wspomnianego pla-
cu zabaw i zabudowań mieszkal-
nych i gospodarczych. Rozumiem 
już teraz, czemu we wcześniej-
szej rozmowie telefonicznej za-
pewniono mnie, że maszt będzie 
widoczny z każdego miejsca we 
wsi. Gruntowa droga, którą idzie-
my, biegnie prosto, otoczona la-
sami i podmokłym terenem. Po 
drodze moje rozmówczynie usu-
wają z niej co większe połamane 
gałęzie - w końcu mnóstwo osób 
właśnie tutaj chodzi na spacery, 
co ani trochę mnie nie dziwi, bo 
okolica jest bardzo urokliwa.

Jak długo taką pozostanie?
„Dobrem tej wsi jest cisza”
Wpisanie w google frazy “nie 

chcą masztu” zwraca 372 000 
wyników. Wygląda na to, że 
masztów nie chcą w Pile, Ża-
kowicach, Niechorzu, Dubinie, 
Malikowie, Żarowie… Można tak 
długo. Bardzo często przewija się 
w tych relacjach “5G”, “szkodliwe 
promieniowanie”, “decyzje śro-
dowiskowe”, a opisy sytuacji są 
niemal identyczne. Można dojść 
do wniosku, że opór społeczności 
lokalnych wobec rozbudowy sie-
ci komórkowych to już kwestia, 
którą każdy inwestor musi mieć 
wkalkulowaną, i w ogóle nieomal 
część współczesnego folkloru. 
Łatwo jest go zatem bagatelizo-
wać, traktując protestujących 
lekceważąco, a głównego po-
wodu ich sprzeciwu upatrywać 
w ignorancji. Czy jednak zawsze 
będzie to uzasadnione?

Z mieszkańcami Molend roz-
mawialiśmy dwukrotnie: naj-
pierw była to swoista konferen-
cja telefoniczna, gdzie po drugiej 
stronie mieliśmy kilka osób obu 
płci, a potem już w samych Mo-
lendach, gdzie po miejscach, o 
których wcześniej tylko słyszeli-
śmy, oprowadzały nas dwie pa-
nie. Nikt nie mówi o obawach 
przed 5G, zresztą promieniowa-
nie w ogóle, choć nie pomijane 
całkowicie, nie jest wcale głów-
nym powodem obaw mieszkań-
ców, które dotyczą w większości 
zupełnie innych aspektów.

- Dobrem tej wsi jest cisza. 
Jest tu naprawdę bardzo ładnie, 
urokliwie i spokojnie. Ludzie z 
dużych miast osiedlają się tutaj, 
bo to jest dla nich miejsce atrak-
cyjne, takie w którym po prostu 
chce się mieszkać. To jest nasz 
kapitał. Co z tego zostanie, kto 
będzie chciał tu przyjeżdżać i zo-
stać, gdy powstanie ten maszt? 
Kto będzie się chciał budować w 
pobliżu wieży? - słyszę.

Sentymentalne przywiązanie 
do krajobrazu i kolidująca z du-
chem postępu niechęć do ob-
serwowania jego zmian? Nieko-
niecznie. Mieszkańcy wskazują 
także twarde konkrety:

- Wie pan z pewnością, że w 
pobliżu takiej wieży ziemia tra-

ci wartość. Nawet o 70%. To są 
dane szacunkowe, na podstawie 
naszego rozeznania w biurach 
nieruchomości, ich ocen opar-
tych o historie transakcji - wska-
zuje jeden z mężczyzn.

To już jest coś, czego osoba 
twardo stąpająca po - nomen  
omen -  ziemi lekceważyć nie 
powinna. Wychodzi bowiem na 
to, że transakcja niewątpliwie 
korzystna dla jednego mieszkań-
ca teraz, będzie w przyszłości 
rzutowała na finanse wszyst-
kich pozostałych, co z kolei nie 
może nie przełożyć się z czasem 
na budżet gminy. Tym bardziej, 
że - jak wskazują mieszkańcy i o 
czym możemy przekonać się na 
miejscu naocznie - właśnie ten 
kierunek, wzdłuż drogi, o której 
mowa, jest jedynym, w którym 
wieś może się w przyszłości roz-
wijać.  Kto będzie się chciał bu-
dować, będzie musiał robić to w 
cieniu wieży.

Gdy las zapłonie
Kolejny aspekt sytuacji to miej-

sce, w którym nasza grudniowa 
historia zaczyna splatać się z 
obecną.

- Wieś jest umiejscowiona 
w środku Puszczy Kozienickiej. 
Dookoła są lasy. Tam, gdzie są 

lasy - jest ryzyko ich pożaru. Do 
tej pory było tak, że w takiej sy-
tuacji samolot gaśniczy puści te 
2000 l wody, które zabierze ze 
sobą i musi wracać do Kielc, żeby 
znów zatankować. Są czynione 
starania, aby tak samolot mógł 
lądować i nabierać wody właśnie 
tutaj. I teraz kwestia bezpieczeń-
stwa: w przypadku pożaru lasu 
będzie zadymienie. Kto da gwa-
rancję, że pilot nawigujący w ta-
kich warunkach zauważy w porę 
tę wieżę, jeśli ona będzie tu sta-
ła? To samo gdy nastąpi wypadek 
i potrzebny będzie transport dro-
gą powietrzną.

Przepisy regulujące zasady sta-
wiania masztów telefonii komór-
kowej ograniczają możliwość ich 
budowy w sąsiedztwie lotnisk. 
Obiekt w Molendach to jednak 
ciągle jedynie lądowisko, toteż 
mimo otwartości jego właści-
ciela na współpracę z Lasami 
Państwowymi obejmującej m.in. 
nieodpłatne użyczanie go do ce-
lów związanych z opryskami czy 
właśnie akcjami ratunkowymi, 
jego obecny status prawny nie 
pozwala mu zaważyć na kwestii 
budowy niechcianej przez miesz-
kańców wieży. Zbieżność czaso-
wa kampanii przeciw zmianie 
statusu lądowiska na lotnisko, w 

której w pewnym sensie mimo 
naszych starań o zachowanie 
obiektywności wzięliśmy udział, 
z wydzierżawieniem (wedle na-
szego rozeznania - podpisano 
na razie umowę przedwstępną)  
działki pod budowę masztu, o 
czym mieszkańcy dowiedzieli 
się na moment przed świętami 
Bożego Narodzenia, każe nam 
zastanawiać się, czy jedno nie 
jest przypadkiem powiązane z 
drugim i czy strona związana z 
inwestorem nie próbowała w 
ten sposób oddalić od siebie per-
spektywy zablokowania inwesty-
cji ze względów prawnych, co by-
łoby możliwe, gdyby lądowisko 
istotnie stało się lotniskiem.

83 podpisy i korespondencyj-
ne kuriozum

Mieszkańcom nie udało się 
dojść do porozumienia z właś-
cicielem działki, korespondują 
więc z inwestorem za pośred-
nictwem Urzędu Gminy, poszu-
kując argumentów starają się 
nawiązać kontakt z ekspertami 
(od aspektów prawnych i tech-
nicznych związanych z budową 
masztów), wreszcie - próbują 
nagłośnić sprawę, m. in, za po-
średnictwem naszego pisma. 
Działaniom Urzędu Gminy Gar-
batka-Letnisko mieszkańcy nicze-
go nie zarzucają, ze swej strony 
zaś starają się wpłynąć na decy-
zję samorządu tak, by przechylić 
szalę na swoją korzyść. Oficjalnie 
stronami w sporze są jedynie ci  
z nich, których posesje sąsiadują 
z działkami wydzierżawionymi 
pod budowę masztu, ale swój 
sprzeciw wobec inwestycji wy-
raziła zdecydowana większość 
mieszkańców Molend, udało 
się bowiem zebrać aż 83 podpi-
sy dorosłych mieszkańców wsi. 
Niektórzy zgłaszali swe poparcie 
także później.

 Zaprezentowana nam prób-
ka toku myślenia inwestora  
zaskakuje:

Zgodnie z podstawową zasa-
dą korzystania z nieruchomości 
zawartą w kodeksie cywilnym, 
właściciel nieruchomości powi-
nien przy wykonywaniu swego 
prawa powstrzymywać się od 
działań, które zakłócałyby korzy-
stanie z nieruchomości sąsied-
nich ponad przeciętną miarę, 
wynikającą ze społeczno-gospo-
darczego przeznaczenia nieru-
chomości i stosunków miejsco-
wych. W konsekwencji wskazać 
więc należy, że skoro wykonywa-
nie prawa właściciela nierucho-
mości może doznawać pewnych 
ograniczeń (między innymi przez 
ograniczenia zabudowy), to 
twierdzenie jakoby możliwym do 
zrealizowania była zabudowa o 
parametrach niezgodnych m. in. 
z przepisami regulującymi zago-
spodarowanie przestrzenne jest 
nieuprawnione. Skutek tego dla 
niniejszej sprawy jest taki, że nie-
zgodne z prawem jest twierdze-
nie, że właściciele działek sąsied-
nich doznają ograniczenia swego 
uprawnienia i nie będą mogli 
wykonywać prawa do zabudo-
wy nieruchomości. Oznaczało-
by to,że mogliby wykorzystać 
swoją nieruchomość niezgodnie 

z prawem własności tj. ponad 
przeciętną miarę, wynikającą ze 
społeczno-gospodarczego prze-
znaczenia nieruchomości.

Jeśli zastanawiacie się Państwo 
“o co chodzi” i czemu inwestor 
wydaje się najpierw komplet-
nie nie rozumieć argumentacji 
mieszkańców, a potem odwra-
cać legislacyjnego kota ogonem 
tak, że wszelka logika milknie, 
blednie i ulatnia się dyskretnie 
tylnymi drzwiami, to nie jeste-
ście osamotnieni: taka była też i 
nasza reakcja. Trudno doprawdy 
dopatrzeć się w czymś takim sza-
cunku dla drugiej strony i chęci 
rozwiązania zaistniałego proble-
mu, bardziej  przypomina to grę 
na czas  - który w tym wypadku 
jest bardzo istotny.

Maszt nie wpłynie na nic?
Wątpliwości mieszkańców bu-

dzą zapewnienia inwestora, że 
inwestycja nie wpłynie ani na 
środowisko naturalne, ani na 
zdrowie ich samych i ich dzie-
ci - pamiętajmy, w jak niewiel-
kiej odległości od placu zabaw 
stanie całą instalacją. Czy da się 
wznieść tak potężną konstrukcję 
nie naruszając równowagi leśno-
-bagiennego ekosystemu, miej-
sca gniazdowania wielu ptaków 
i bytowania licznych gatunków 
chronionych? Wątpliwości wy-
dają się być tu w pełni uzasad-
nione. Wątpliwości budzi rów-
nież trwałość i bezpieczeństwo 
samego masztu, a to dlatego, 
że według mieszkańców opinia 
środowiskowa, obejmująca m.in. 
obliczenia dotyczące odporności 
na wiatr konstrukcji postawio-
nej na danym (tu: podmokłym) 
podłożu niekoniecznie uwzględ-
nia specyfikę mikroklimatu w ich 
miejscowości, operując raczej 
wartościami uśrednionymi dla 
otaczającego ich obszaru. Wy-
korzystywana przez inwestora 
spec-ustawa pozwala na obejście 
wielu wymogów prawnych, nie 
ma jednak raczej władzy nad ma-
terią i klimatem.

Jak widzimy, argumenty miesz-
kańców są merytoryczne i zróż-
nicowane. Świadomie nie kład-
liśmy w tekście nacisku na te, 
które odnoszą się do ewentual-
nego wpływu działającej wieży 
na ich zdrowie, ale  i to nie jest 
przecież kwestią, którą można 
zlekceważyć. Wciąż porusza-
my się w obszarze, gdzie wyni-
ki badań nie zawsze są szeroko 
dostępne i  jednoznaczne. Nor-
my dotyczące poziomów emi-
sji czemuś wszak służą i przed 
czymś mają nas chronić. Także 
w perspektywie długotermino-
wej warto mieć na uwadze, że 
współczesne technologie komu-
nikacyjne idą w kierunku budo-
wy większej liczby słabszych, ale 
gęściej ustawionych nadajników 
- a to oznacza, że każda nowa 
wieża może wkrótce stać się 
częścią łańcuszka podobnych bu-
dowli, których wpływ na lokalne 
środowisko, krajobraz, ekonomię 
i zdrowie ludzi będzie się kumu-
lował. Warto mieć to na uwadze i 
pamiętać, że mieszkańcy Molend 
de facto nie walczą tylko o swoje.

AlKo
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„Noworoczne Warsztaty Wokalne z Eneą”

Orszak kolędniczy z Eneą Wytwarzanie

Podopieczni Placówki Socjalizacyjnej „Panda” w Kozie-
nicach wzięli udział w warsztatach wokalnych. Orga-

nizatorami były Enea Wytwarzanie oraz Stowarzyszenie  
Muzyczny Radom.

We wtorek, 8 lutego w Placów-
ce Socjalizacyjnej „Panda” w Ko-
zienicach odbyły się warsztaty wo-
kalne. Zajęcia poprowadził Rafał 
Balicki, muzyk i nauczyciel śpiewu 
w Młodzieżowym Domu Kultury 
w Radomiu oraz Radosław Czajor, 
muzyk i prezes stowarzyszenia. 
W trakcie kilkugodzinnych zajęć 
uczestnicy zgłębili swoją wiedzę 
w zakresie wokalistyki, pracowali 
nad techniką emisji głosu i po-
prawnym oddechem, wykonywali 
ćwiczenia artykulacyjne przekła-
dające się na prawidłową dykcję. 
Podopieczni zaznajomili się z pod-
stawowymi instrumentami oraz 
urządzeniami wykorzystywanymi 

podczas realizacji dźwięku i two-
rzenia muzyki. Nie zabrakło rów-
nież wspólnego śpiewania, zabaw 
polegających na odgadywaniu 
przygrywanych utworów, a także 
wykładu motywacyjnego.

Ogromna dawka przekazanej 
wiedzy, indywidualne podejście 
do każdego z uczestników war-
sztatów, a także profesjonalizm 
i życzliwa atmosfera z pewnoś-
cią wpłynęło na rozwój zainte-
resowania muzyką wśród pod-
opiecznych. Radosny nastrój 
i uśmiechy na twarzach pod-
opiecznych upewniły organizato-
rów, że warto organizować tego  
rodzaju inicjatywy.

W niedzielę, 30 stycznia 
2022 r. Koło Gospodyń 

Wiejskich "Basinowianki" 
na czele z ks. Dariuszem Sał-
kiem, proboszczem parafii 
świętych Apostołów Piotra i 
Pawła w Łękawicy, odnowio-
no piękną polską tradycję ko-
lędowania i zorganizowano 
orszak kolędniczy z Eneą Wy-
twarzanie.

Mimo mało sprzyjającej po-
gody orszak kolędniczy wyruszył 
spod kościoła w Łękawicy, by 
przemierzając kolejne wioski z 
kolędą na ustach dotrzeć pod 
altanę w Basinowie. Tam na 
uczestników spotkania czekały 
ciepłe posiłki, przepyszne ciasta 
oraz kawa i herbata. Odpowied-
nio posileni kolędnicy chętnie 
brali udział w zorganizowanych 
zabawach i konkursach z nagro-
dami. Z powodu nieodpowied-
nich warunków atmosferycznych 
zamiast kuligu zorganizowano 
przejazd po wsi wiejskimi woza-
mi. Wspólne kolędowanie trwało 
do samego wieczora, a towa-
rzyszyła temu radosna atmosfe-
ra. Wydarzenie wsparła Enea 
Wytwarzanie, która była jego  
partnerem.
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Nowe tereny zielone z Funduszy Norweskich

Inwestycje w naszej Gminie

Stypendia dla uczniów 

Nowe drogiGmina Kozienice pozyska-
ła 2,7 miliona złotych do-

tacji z Funduszy Norweskich. 
Środki zostaną przeznaczone 
przede wszystkim na eduka-
cję. Część pieniędzy samo-
rząd zainwestuje w nowe  
tereny zielone.

W Kozienicach trwa kilka, dużych inwestycji. Przy wsparciu 
z różnych programów rządowych budowana jest m.in. 

sala gimnastyczna przy Publicznej Szkole Podstawowej Nr 3, 
nowy budynek Publicznego Przedszkola Nr 3, a także Środo-
wiskowy Dom Samopomocy w Nowej Wsi.

Od stycznia do czerwca bieżącego roku Urząd Miejski 
w Kozienicach realizuje kolejną część programu „Po-

moc materialna dla uczniów”. Świadczenia mogą otrzy-
mać uczniowie znajdujący się w trudnej sytuacji material-
nej. Stypendia realizowane są ze środków finansowych  
gminy oraz budżetu państwa.

W minionym tygodniu Gmina 
Kozienice ogłosiła pierwszy prze-
targ. W ciągu najbliższych dwóch 
lat najbliższe sąsiedztwo Publicz-
nej Szkoły Podstawowej nr 1 oraz 
Publicznej Szkoły Podstawowej 
nr 4 w Kozienicach zmienią się 
nie do poznania.

Powstaną tutaj ścieżki eduka-
cyjne i korekcyjno-sensoryczne, 

ogrody dydaktyczne, a także tzw. 
zielone ściany.

– To tylko niektóre z elemen-
tów, które wzbogacą nasze oto-
czenie. Całość inwestycji będzie 
miała nadrzędny cel, jakim jest 
pomoc w edukacji naszych dzie-
ci – mówi Piotr Kozłowski, Bur-
mistrz Gminy Kozienice.

W ubiegłym tygodniu Gmi-
nę Kozienice odwiedził poseł 
Andrzej Kosztowniak, któ-
ry wraz z burmistrzem Pio-
trem Kozłowskim obejrzał  
zaawansowanie prac.

– Rozmawialiśmy również  
o kolejnych planach inwestycyj-

nych gminy orazo potrzebach 
zgłaszanych przez mieszkańców. 
Poruszyliśmy m.in. kwestię re-
montu ul. Lubelskiej. Mam na-
dzieję, że wkrótce będę mógł 
przekazać Państwu dobre wia-
domości w tej sprawie – powie-
dział burmistrz Piotr Kozłowski.

– Świadczenia przeznaczone 
są na pomoc uczniom w dostę-
pie do edukacji oraz wyrówny-
wanie ich szans edukacyjnych 
ze względu na niekorzystną sy-
tuację finansową rodziny, której 
dochód na osobę nie przekracza 

600 złotych – mówi Wioletta Ku-
rek z Wydziału Edukacji Urzędu 
Miejskiego w Kozienicach.

Kwoty stypendium szkolnego 
wynoszą od 94 do 236 złotych 
miesięcznie.

wojewoda Mazowiecki ogłosił listę wniosków,  
które otrzymały dofinansowanie z Rządowego 
funduszu Rozwoju dróg.

Na budowę ul. Ogrodowej w Kozienicach oraz 
rozbudowę ul. Piastowskiej w Aleksandrówce kozienicki 
samorząd otrzymał prawie 1 milion złotych.

Obydwie inwestycje będą realizowane w tym roku.
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WTZ w Przewozie ma nową e-pracownię
W minionym tygodniu w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Przewozie w Gminie Kozienice 

uruchomiona została nowa e-pracownia. Zakupiono nowe komputery oraz specjali-
styczny sprzęt i oprogramowanie, które umożliwią rozwój oraz rehabilitację uczestników war-
sztatu. Całość inwestycji sfinansowano ze środków zewnętrznych w ramach projektu Centrum 
Usług Społecznych, a jej koszt wyniósł ok. 100 tysięcy złotych.

W nowej e-pracowni pojawił się 
sprzęt dla osób niedowidzących, 
syntezator mowy, oprogramowa-
nie wspomagające osoby z afazją 
i autyzmem oraz urządzenie do 
sterowania komputerem przy uży-
ciu oczu. Zainstalowano również 
urządzenie do  BIOFEEDBACKU 
wykorzystywane w terapii dzieci  
i dorosłych z zaburzeniami kon-
centracji, depresją, autyzmem  
czy nadpobudliwością.

To kolejna inwestycja realizowa-
na przez Gminę Kozienice z myślą 
o osobach niepełnosprawnych.

– Chcemy inwestować w Wasz 
rozwój i rehabilitację, a tym sa-
mym w lepsze życie dla Was  
i Waszych najbliższych. Osoby z 
niepełnosprawnościami są ważną i 
wartościową częścią naszego spo-
łeczeństwa. Wszyscy razem two-
rzymy lokalną społeczność. Cieszy-
my się z zakupu nowego sprzętu, 
bo odwrotu od nowoczesnych 
technologii nie ma, a teraz Wy bę-
dziecie mogli z nich korzystać – po-
wiedział Piotr Kozłowski, burmistrz 
Gminy Kozienice.

Dzięki pozyskaniu przez Gminę 

Kozienice środków zewnętrznych 
w Warsztacie pojawiło się kilka 
nowych stanowisk komputero-
wych z piętnastoma, różnymi 
programami wspomagającymi 
rozwój uczestników. To także 
specjalistyczne myszki i klawia-
tury ułatwiające korzystanie  
z nowych technologii osobom  
z dysfunkcją wzroku czy słuchu.

– Taka pracownia była w na-
szej placówce bardzo potrzeb-
na. Nowy sprzęt pozwoli zni-
welować wykluczenie cyfrowe 

osób z niepełnosprawnościami. 
Daje również szansę na rozwój 
uczestników oraz ich aktywizację 
społeczną i zawodową – mówi 
Marlena Sankowska, kierownik 
Warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Przewozie.

Nowa e-pracownia powstała 
w związku z wdrażaniem pilota-
żowego projektu pn. „Centrum 
Usług Społecznych w Gminie 
Kozienice miejscem integracji  
i koordynacji usług społecznych 
dla mieszkańców”. 

Nikodem Panek – pierwszy 
chłopiec urodzony w Gminie 
Kozienice w 2022 r.

Nikodem Panek z Kozienic jest pierwszym chłopcem uro-
dzonym w Gminie Kozienice w 2022 r. Przyszedł na świat 

10 stycznia, ważył 3,7 kg i mierzył 57 cm. W miniony piątek 
chłopca odwiedzili burmistrz Piotr Kozłowski oraz Rafał Su-
cherman, przewodniczący Rady Miejskiej w Kozienicach. 

Anna i Jacek, rodzice Niko-
dema, mają powody do ra-
dości. Chłopiec jest ich trze-
cim dzieckiem i ma dwie 
siostry: 10-letnią Oliwię oraz  
3-letnią Marcelinę.

– Nikodem jest bardzo grzecz-
nym maluchem. Rośnie zdrowo i 
przybiera na wadze, co ostatnio 
zauważyła nawet położna śro-
dowiskowa. Obydwie córeczki 
bardzo pomagają w opiece nad 
Nikodemem i cieszą się, że mają 
młodszego brata – mówi Anna 

Panek, mama chłopca.
W miniony piątek małego Ni-

kodema, jego siostry i rodziców 
odwiedzili burmistrz Piotr Ko-
złowski oraz Rafał Sucherman, 
przewodniczący Rady Miejskiej 
w Kozienicach. Życzyli rodzicom 
pociechy i zadowolenia z syna,  
a także przekazali list gratulacyj-
ny, kwiaty i upominki.

Rodzicom gratulujemy,  
a chłopcu życzymy, żeby rósł 
zdrowo. Wszystkiego najlepsze-
go, Nikodem!

Rozstrzygnięto konkurs na inicjatywy lokalne
Trzy pomysły na wydarzenia kulturalne otrzymają dofinansowanie w ramach 2. Konkursu 

na inicjatywy lokalne „Nasza kultura z KDK w Gminie Kozienice”, realizowanego przez Gmi-
nę Kozienice i Kozienicki Dom Kultury im. Bogusława Klimczuka. Na ich realizację przeznaczo-
ne będzie prawie 21 tys. zł.

Aktualny konkurs inicjatyw to 
już trzecie tego typu przedsię-
wzięcie realizowane przez Gmi-
nę Kozienice i Kozienicki Dom 
Kultury. W trakcie naboru kon-
kursowego, mieszkańcy złożyli w 
sumie cztery wnioski o dofinan-
sowanie dla swoich pomysłów 
z zakresu szeroko rozumianej 
kultury. Do realizacji skierowane 
mogły zostać maksymalnie trzy, 
dlatego formularze zostały szcze-
gółowo ocenione.

– Wnioski najpierw przeszły 
weryfikację formalną i warto 
podkreślić, że każdy z nich był 
zgodny z naszym regulaminem. 
Następnym etapem było głoso-
wanie internautów, w trakcie 
którego autorzy inicjatyw mogli 
otrzymać dodatkowe punkty do 
oceny końcowej. Ostatecznej 
oceny dokonała komisja konkur-
sowa, uwzględniając przy tym 
głosy mieszkańców – wyjaśnia 
Dyrektor Kozienickiego Domu 
Kultury Elwira Kozłowska.

Jak wyglądała ocena?

Oceny wniosków dokonała 
trzyosobowa komisja w składzie: 
Jarosław Traczyk – Dyrektor Wy-
działu Promocji, Kultury i Sportu 
Urzędu Miejskiego w Kozieni-
cach, Elwira Kozłowska – Dyrek-
tor Kozienickiego Domu Kultury 
im. Bogusława Klimczuka oraz 
Mariusz Basaj – koordynator 
konkursu z ramienia Kozienickie-
go Domu Kultury.

– Komisja była bardzo zgodna, 
a liczba punktów przyznana po-
szczególnym pomysłom rysowała 
się na zbliżonym poziomie. Osta-
tecznie, zgodnie stwierdziliśmy 
o przyznaniu dofinansowania 
trzem inicjatywom, w kwotach 
wnioskowanych przez autorów 
pomysłów. W sumie na ten cel 
będzie przeznaczone niemal 21 
tysięcy złotych – dodaje Elwira 
Kozłowska.

Te pomysły będą zrealizowane
Najwyżej oceniony został pro-

jekt „Z językami wszędzie jesteś 
w domu” (Edward de Waal) - Rola 
języków obcych w życiu człowie-

ka, zgłoszony przez Grupę Niefor-
malną z I Liceum Ogólnokształcą-
cego im. Stefana Czarnieckiego 
w Kozienicach. Otrzymał on 69 
punktów, w tym 8 od internau-
tów (90 głosów). Społeczność I 
LO chce podkreślić rolę języków 
obcych, dlatego przygotują spek-
takl, film krótkometrażowy, a 
także dwa konkursy i wystawę.

Kolejny pomysł z dofinansowa-
niem to „Mamy! Mamy moc!”, 
zgłoszony przez grupę Aktywne 
Mamy. Panie z Gminy Kozienice 
chcą zorganizować konferencję 
(połączoną z warsztatami) dla 
matek z dziećmi w wieku 0-5 lat. 
W jej trakcie odbędą się m.in. 
wykłady psychologa czy dietety-
ka, warsztaty motywacyjne czy 
joga śmiechu. Ten otrzymał 65 
punktów, w tym 10 od internau-
tów (166 głosów).

Podium domyka inicjatywa 
„Kozienice Śpiewają” - hity pol-
skiego rocka i przeboje zespołu 
Queen, zgłoszona przez Annę i 
Mateusza Pułkowskich. Autorzy 

inicjatywy chcą zorganizować 
koncert, który będzie podzielony 
na dwie części. W pierwszej z nich 
usłyszymy wokalistów-amatorów 
(mieszkańców Gminy Kozienice), 
a w drugiej profesjonalnych mu-
zyków z zespołu Ambitus, którzy 
przypomną przeboje grupy Que-
en. Tu ocena końcowa wyniosła 
54 punkty, w tym 4 od internau-
tów (59 głosów).

Środków natomiast nie otrzy-
ma pomysł „Czym skorupka 
za młodu nasiąknie...”, wnio-
skowany przez Reginę Kalbar-
czyk. Otrzymał on 42 punk-
ty, w tym 2 w głosowaniu  

internetowym (15 głosów).
–  W najbliższych dniach pod-

piszemy stosowne porozumienia 
z autorami inicjatyw, a realizacja 
pomysłów ruszy już 1 marca. Na 
pewno będziemy szeroko infor-
mowali o kolejnych działaniach, 
dlatego zachęcamy do obserwo-
wania naszej strony internetowej 
oraz mediów społecznościowych 
– zapowiada Elwira Kozłowska.

Realizacja inicjatyw potrwa 
od 1 marca do 13 maja 2022 
roku. Szczegółowy opis wszyst-
kich inicjatyw można znaleźć  
na www.dkkozienice.pl.
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BARDZO DOBRY START „DWÓJKI” KKS-U Wspomnienie 
z tegorocznych ferii W niedzielę, 20 lutego, najmłodsze zawodniczki KKS-u, w składzie: Kamila Wolszczak, 

Natalia Sucherman oraz Iga Strąg, rozpoczęły zmagania w Mistrzostwach Mazowsza 
w Mini-siatkówce. Pierwszy start dziewcząt wypadł bardzo dobrze.

W tym roku do rywalizacji 
przystąpiło ponad 150 zespołów 
z całego województwa. Nasza 
drużyna rywalizowała w Mysiad-
le w grupie D, w której znalazło 
się 8 zespołów: KKS Kozienice, 
UKS Lesznowola 1, Plas Warsza-
wa 2, Olimp Mińsk Mazowiecki 
3, MUKS Krótka 4, Nike Ostro-
łęka 6, Atena Warszawa 6 oraz 
Opia Opinogóra 4 (ta drużyna nie 
stawiła się na zawody, wszystkim 
przyznano walkowery 15:0).

Podopieczne Janusza Rdułtow-
skiego wygrały 5 z 6 rozegranych 

meczów. Przebieg większości 
spotkań był bardzo podobny, 
dziewczyny szybko zdobywały 
kilkupunktową przewagę i pew-
nie wygrywały mecze ze słabszy-
mi rywalkami.

Najbardziej wyrównany mecz 
(i jak się później okazało mecz, 
który zadecydował o zajęciu 
pierwszego miejsca w grupie) 
dziewczyny zagrały przeciwko 
Lesznowoli. Poziom obu zespo-
łów był bardzo wyrównany, a 
o końcowym wyniku zadecy-
dowało kilka piłek. Ostatecznie 

przegraliśmy do 11 i zajęliśmy 2. 
miejsce w grupie. Mimo drugie-
go miejsca, podczas kolejnego 
turnieju (już 6 marca), KKS praw-
dopodobnie trafi do 1. ligi, gdzie 
będzie rywalizował z najlepszymi 
zespołami na Mazowszu.

KKS – Nike Ostrołęka 6 (15:8)
KKS – Lesznowola 1 (11:15)
KKS – Atena Warszawa 6 (15:8)
KKS – Plas Warszawa 3 (15:7)
KKS – Olimp Mińsk 3 (15:6)
KKS – Krótka 4 (15:5).

Tekst i foto: kkskozienice.pl

Dzieci i młodzież ze Świetlic środowiskowych prowadzo-
nych przez Centrum Usług Społecznych w Kozienicach 

miały okazję wyjechać do Łodzi.

Ciekawe wystawy i warszta-
ty a przede wszystkim lasero-
wy paintball w Centrum Nauki 
„Experymentarium” na długo 
zostaną zapamiętane. Dzieciaki 
najedzone i pełne wrażeń wra-

cały w wesołym autobusie firmy 
Wilkowski, który dwukrotnie bez 
żadnych problemów odwiedził 
Łódź. Wyjazd zorganizowała i 
zrealizowała Spółdzielnia Socjal-
na PRZYSTANEK KOZIENICE.

Fot: Facebook CUS Kozienice

Fot: Facebook CUS Kozienice
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seRdeCznie dziĘKUJeMy wszystKiM, KtÓRzy PolUBili nasze KUli-
naRne PRoPozyCJe i odwiedzaJĄ nas JUŻ ReGUlaRnie, RÓwnie seR-

deCznie zaPRaszaMy tyCh, KtÓRzy do naszyCh 
PRoGÓw JeszCze nie zawitali!

 sloGaneM “naJlePsza Pizza w KozieniCaCh” szafowaĆ naM nie 
wyPada, Bo Jest to wszaK RzeCzĄ GUstU, z CzystyM sUMienieM Mo-

ŻeMy JednaK naPisaĆ, Że Jest to Pizza naJBaRdzieJ wŁosKa… i Że 
naPRawde waRto siĘ PRzeKonaĆ, Co to w PRaKtyCe oznaCza!

do zoBaCzenia!

ul .Warszawska 4, lok. 7
dawny dworzec PKS,
obok stanowiska nr 1

Tel. 666-664-401
Godziny otwarcia:

12:00 - 19:00
doBRa wiadoMoŚĆ dla wszystKiCh:  

pizzę i zapiekanki włoskie z PRzystanKU Pizza zamawiać można także
w Kawiarni Kulturalnej (Kozienice, ul. warszawska 29)!

sPÓŁdzielnia soCJalna 
“PRzystaneK KozieniCe”

zaprasza firmy, seniorów 
i wszystkich zainteresowanych
do korzystania z oferowanych 

przez nas z kursów i usług www
prowadzimy kursy z zakresu:

• podstawowej obsługi komputera czy smartfona

• obsługi komunikatorów internetowych

• konkretnych zagadnień interesujących 

   kursantów (jesteśmy bardzo elastyczni!)

• pracy z programami biurowymi 

   (Ms word, Ms excel)

Tworzymy na zamówienie profesjonalne strony in-
ternetowe, w tym sklepy (Woocommerce, Prestashop),  
wedle życzenia będziemy administrować Twoją stro-
ną  lub nauczymy Cię samodzielnie ją obsługiwać.

zadzwoŃ 

PRzyJdź 
zapytaj co możemy 

dla Ciebie zrobić!

503 057 533

dla Kubusia
Kubuś w drugim miesiącu życia dostał silnego niedotleni-

enia mózgu w skutek zachłyśnięcia się własnym pokarmem. 
Mózg został uszkodzony w stopniu znacznym.

• ma porażenie czterokończynowe oraz cukrzyce 
• nie ma odruchu kaszlu i mimiki, ssania i połykania. 

Dlatego musiał być przeprowadzony zabieg tracheostomii 
(rurka w szyi) oraz gastrostomii (PEG - rurka bezpośrednio 
do żołądka przez którą jest karmiony). Kuba ma problem  
z oddychaniem dlatego podawany jest ciągle tlen poprzez 
koncentrator.

W 2013 r. został zakwalifikowany do programu ekspery-
mentalnego - KURACJA KOMÓRKAMI MACIERZYSTYMI w 
Uniwersyteckim Szpitalu Dziecięcym w Krakowie. Niestety 
została ona przerwana na początku 2015 r. 

4 x w tygodniu przyjeżdża rehabilitant, a w pozostałe dni 
rehabilitujemy sami: od 4- 5 razy dziennie. 

1% Waszego podatku przeznaczony zostanie na 
intensywną rehabilitację, niezbędny sprzęt do niego oraz 
leki i materiały medyczne. 

Za każdą pomoc serdecznie dziękujemy.
Beata i Krzysztof Sułek

Caritas Diecezji Radomskiej:  KRS: 0000 222 733
 Cel szczegółowy:  JAKUB SUŁEK


